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z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, tr-adu i Porz4dku Publicznego, która odbyla sip dnia
11.09 .2008r .

Porz4dek obrad:
1. Stan cmentarzy komunalnych w gminie - wyjazd w teren.
2. Ka¡konoski System Wodoci4gów i Kanalizacji - omówienie taryf za wodg i écieki.
3. Sprawy róZne.

Protokól z poprzedniego posiedzenia komisji zostal przyiefy jednogloSnie.
Przewodniczqcy komisji przedstawil planowany porz4dek posiedzenia komisji porz4dek zostal
przyj Ety jednogioSnie.

Ad. 1.
Komisja Gospodarki Komunalnej tr-adu i Porz4dku Publicznego udala sig w teren w celu przegl4du
cmentarzy komunalnych w gminie.
Powizj iwtereniekomisjazloZylawniosekdoWójtaGminy,abyprzeddniemll istopadabr.
zobowiqzaó firmE p. Rze2awiskiego do uporz4dkowania cmentarza w Myslakowicach i I-omnicy.

Ad.2.
Komisja Gospodarki Komunalnej tr-adu i Porz4dku Publicznego ponownie przeanalizowalakoszly
zwiqzane z propozycjqlaryf za wodE i écieki.

Wójt Gminy Zdzislaw Pietrowski przedstawil obowi4zujqce stawki:
- za wodq - 3,55 zl netto, 3,80 z1 brutto - doplata 0,95 zI, odbiotca placil2,85 zl
- za Écieki - 6,77 zl netto 7,24 zl brutto - doplafa 3,54 zl, odbiorca placll3,10 zl

Propozycja stawek:
- za dostarczanie wody - 7,45 zl neflo,l,97 zl brutto
- za odprowadzanie Scieków - 6,i 0 zl netto, 6,53 zl brutto
Wartoéó doplaty zostanie przygotowana na najbli2sz4 sesjg rady.

w n i o s e k :
Komisja Gospodarki Komunalnej Ladu i Porz4dku Publicznego proponuje podwyzkg dla odbio¡ców
uslug w zakesie zbiorowego zaopatrzenia w wodg w wysokoSci 0,30 zl i zbiorowego odprowadzania
écieków w wysokodci 0,30 zl - wniosek przyjgto jednogloónie.

Ad.3.
Pismo Administracji Zasobu WasnoSci Rolnej Skarbu Paústwa w Rakowicach Wielkich z dnia
27.08.08r. dot. nieodplatne go przekazania na ruecz Gminy Myslakowice budynku wielorodzinnego
przy ul. Sulkowiskiego 5 w Myslakowicach - komisja jednogloSnie opiniuje negatywnie.

Pismo Gabrieli Beaty Misztak z dnia 03.09.2008r. dot. zmiany ro zlclad:u jazdy autobusu MZK linii nr 3
- komisja przyjpla do wiadomoici.

Pismo UG M-ce z dnia 11.07.08r. dot. oéwietlenia ul. Poprzecznej w Lomnicy - komisja przyjEla
do wiadomoÉci.

Pismo UG M-ce z dnia24.07.08r. dot. wniosku komisji zawarlego w protokole nr 20/2008 z dnia
21.05.08r. komisja przyj qla do wiadomoéci.

Pismo UG M-ce z dnia 21.07.08r.w zalqczeniu Postanowienie Paóstwowego Powiatowego Inspektora
Sanitamego dof. opinii sanitarnej w sprawie wykorzystania do pochówków uporz4dkowanego po
mogilach niemieckich terenu w granicach istniej4cego cmentarza komunalnego w l-omnicy * komisja
zaooznala sie.
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Pismo UG M-ce z dnta23.07 .08r. dot. odpowiedzi na wniosek komisji zawarty w protokole
nr 2l/2008 z dnia 10.06.2008r. - komisja przyjqla do wiadomoSci.

Pismo UG M-ce z dnia 06.08.08r. dot. remontu ul. Dgbowej w D4browicy - komisja przyjqla
do wiadomoÉci.

Pismo UG M-ce z dnia20.06.08t dot. zaleceú pokontrolnych zawartych w protokole nr 16/2008
Komisji Rewizyjnej - komisja zapoznala sig.

W sprawach roZnych komisja zloZyla w n i o s e k do Wójta Crminy:
Sprawdzió firmy, które robi4 kanalizacj e w gminie, aby na dziko nie poüqczali studzienek
zbierajqcych wody deszczowe.

Protokolowala
M . K .

Przewodníczryy
Jerzy CieÉlik
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